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Pensionärsrådet 

 

 

 

Besök: Storforsplan 36, Farsta centrum 

Post: Box 113, 123 22 Farsta 

Tel växel: 08 508 18 000 

E-post: farsta@stockholm.se 

Hemsida: www.stockholm.se/farsta 

 

 

Pensionärsrådets sammanträde  
den 10 april 2017 

 

Ledamöter  

Christina Johansson, tjänstgörande 

vice ordförande 

 

SPF Farsta 

Inger Sjöberg  PRO Farsta centrum 

Gun-Britt Dahlberg PRO Farsta strand 

Greta Jönsson SPF Sköndal 

  

Tjänstgörande ersättare  

Susanne Watthiersson PRO Hökarängen 

  

Ersättare  

Bror Palmäng PRO Sköndal 

Alexandra Posacki SPF Farsta 

Yvonne Algård SPF Sköndal 

  

Förhinder  

Berit Johansson, ordförande PRO Tallkrogen-Gubbängen 

Lisbeth Andersson, ersättare PRO Farsta centrum 

  

Tjänstepersoner  

Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

Sekreterare 

 

 

 

 

Tjänstgörande vice ordförande Ledamot 
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§ 1  Godkännande av dagordningen, val av justerare, 

anmälan av protokollet från förra sammanträdet 

Dagordningen godkändes. Protokollet justeras av tjänstgörande 

vice ordföranden och ledamoten Inger Sjöberg tisdag den 12 april. 

 

Protokollet från rådets sammanträde den 27 februari 2017 

anmäldes och lades till handlingarna. 

 

§ 2  Ärenden till nämndsammanträdet den 20 april 

Ärende nr 2: Underlag för budget 2018 med inriktning för 2019 

och 2020 

Den kartläggning som redovisas i bilagorna visar att antalet 

pensionärer 80 år och äldre minskar fram till år 2030, för att 

därefter öka. Rådet vill veta hur staden planerar för att möta den 

utmaningen. 

 

Ärende nr 4: Åtgärder på belagda parkvägar i Farsta 

stadsdelsområde. Genomförandebeslut 

Rådet frågade vad ”egen tid” i projekt-PM i investeringsärenden 

betyder. Förvaltningen lovade återkomma med svar. 

 

Ärende nr 5: Patientsäkerhetsberättelser 2016 för särskilda 

boenden i kommunal regi och på entreprenad 

Rådet undrade vad som görs åt de konstaterade bristerna. När det 

till exempel gäller undernäring – hur vet man vad ett ”nej” till 

riskbedömning från en dement person betyder? Rådet föreslog att 

medicinskt ansvarig sjuksköterska, MAS, deltar vid ett 

kommande sammanträde och berättar mer. 

 

Ärende nr 6: Uppföljning av vård- och omsorgsboenden på 

entreprenad – Ängsö 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm – 

lägesrapport och förslag till åtgärder. Svar på remiss från 

kommunstyrelsen 

Rådet lämnade följande skriftliga kommentar: ”Pensionärsrådet 

har inte uppfattat att rapporterna behandlat om och i vilken 
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utsträckning äldre medborgare har möjlighet att påverka en 

hållbar samhällsutveckling eller komma till tals vad gäller sociala 

intressen och behov av ett tryggt och aktivt liv.” 

 

Ärende nr 13: Inför trafikförändringar i SL-trafiken 2017–2018. 

Svar på remiss från kommunstyrelsen 

Rådet menar att det är en klar försämring att busslinje 182 inte 

längre finns som tvärförbindelse mellan Hökarängen och 

Sköndal. Bussen går numera endast morgon och eftermiddag på 

vardagar, för att skolbarn ska ta sig till och från skolan. 

Församlingsbor som bor i Sköndal kan inte längre ta bussen till 

gudstjänsten i sin kyrka – Söderledskyrkan – på söndagarna. 

 

Rådet vill inte att sträckningen för buss 181 ändras så att den inte 

längre trafikerar Skarpnäck. 

 

Rådet föreslår att landstingets trafikförvaltning framöver även 

skickar sin remiss direkt till PRO och SPF, så att seniorernas 

organisationerna kan lämna sina synpunkter direkt och i god tid. 

 

Ärende nr 17: Detaljplan för del av Gubbängen 1:1 i 

Gubbängen. Svar på remiss från stadsbyggnadsnämnden 

Rådet tycker att det är bra att bandy- och skridskohallen byggs. 

 

Ärende nr 18: Stadsrevisionens revisionsplan 2017 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

§ 3  Information från förvaltningen 

Trygghetssatsning vid Stieg Trenters torg i Farsta strand – 

punkten utgår på grund av sjukdom. 

 

Förvaltningen redovisade sitt förslag till svar på skrivelse från 

PRO om hemtjänsten och äldreboenden – se bilaga 1. Rådet 

tyckte att det var ett bra svar. 

 

Som svar på rådets fråga vid förra sammanträdet berättade 

förvaltningen att webbenkäten om föreningslokaler skickades ut 



Farsta stadsdelsnämnd 

Pensionärsrådet 

Protokoll 

2017-04-10 

Sida 4 (4)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

via mejl, till de adresser som föreningarna själva har uppgett i 

sina kontakter med förvaltningen. 

 

§ 4  Genomgång av tidplan och balanslista 

Rådet gick igenom och uppdaterade tidplanen över kommande 

sammanträden och balanslistan över frågor, besök och liknande – 

se bilaga 2. 

 

Christina Johansson berättade att frågan om mattcurling och 

boule, enligt uppgift från medlem i SPF Farsta som driver frågan, 

kommer att behandlas vid internt möte på idrottsförvaltningen 

idag.  

 

Rådet har gjort upp en plan för besök i matsalar på Edö, 

Postiljonen, Stora Sköndal och Tärnö. Utförarna kommer att 

kontaktas i förväg i de fall där det är osäkert om det är möjligt för 

utomstående att äta i matsalen. 

 

§ 5  Övriga frågor  

Inga övriga frågor förekom. 

 

§ 6  Sammanträdet avslutas 

Ordföranden avslutade sammanträdet. 

 

 


